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ΑΝΑΦΟΡΑ 
 

Αθήνα,   4/6/2024 
 
Του:  Βιλιάρδου Βασίλειου, Βουλευτή Β1' Βορείου Τομέα Αθηνών 
  

ΠΡΟΣ: Την κ. Υπουργό Εσωτερικών 

  Τον κ. Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας 
 
 
ΘΕΜΑ: «Αίτημα από τον Πρόεδρο της Ομοσπονδίας Συλλόγων Ωρωπού και 47 

Εξωραϊστικών, Πολιτιστικών και Εμπορικών Συλλόγων της ευρύτερης 
περιοχής για συμμετοχή φορέων της τοπικής κοινωνίας στον σχεδιασμό ορθής 
επαναχάραξης και λειτουργίας του ΧΥΤΒΕΑ Τανάγρας σε νέα καταλληλότερη 
θέση από την υπάρχουσα» 

 

Kυρία και κύριε Υπουργοί,  

Εκπρόσωποι συλλόγων του Ωρωπού, του Δήμου και Φορέων των κατοίκων της Τανάγρας 
μας πληροφόρησαν για την έντονη αντίδρασή τους στον τρόπο λειτουργίας του χώρου 
υγειονομικής ταφής βιομηχανικών επικίνδυνων αποβλήτων (ΧΥΤΒΕΑ) στην Τανάγρα της 
Στερεάς Ελλάδας. Κατά τα δηλούμενα των ανωτέρω, στην Τακτική Συνεδρίαση του 
Περιφερειακού Συμβουλίου Στερεάς Ελλάδας που  πραγματοποιήθηκε την Πέμπτη 18 
Απριλίου 2024, στην Λαμία, με θέμα το ζήτημα της δημιουργίας μονάδας διαχείρισης 
επικίνδυνων βιομηχανικών αποβλήτων - ΧΥΤΒΕΑ Τανάγρας, σύσσωμοι οι συμμετέχοντες 
Περιφερειακοί Σύμβουλοι, ο Δήμαρχος και οι Φορείς κατοίκων Τανάγρας, καθώς και η 
Ομοσπονδία Συλλόγων Ωρωπού, εξέφρασαν την έντονη και ριζική διαφωνία τους για 
την  κατασκευή και λειτουργία του ΧΥΤΒΕΑ, στην συγκεκριμένη ακατάλληλη θέση. Η θέση 
του Περιφερειακού Συμβουλίου Στερεάς Ελλάδας μας μεταφέρθηκε ότι εντοπίστηκε στα 
παρακάτω τρία σημεία: α) Να χωροθετηθεί ΧΥΤΒΕΑ σε θέση υποδεδειγμένη από την τοπική 
κοινωνία και τις αρχές, β) Ο εν λόγω ΧΥΤΒΕΑ να έχει την δυναμικότητα που θα επιτρέπει 
την εισροή μόνο όσων αποβλήτων παράγονται στη Στερεά Ελλάδα και γ) Ο εν λόγω 
ΧΥΤΒΕΑ να λειτουργεί με θεσμοθετημένο κοινωνικό έλεγχο. 

Στην παραπάνω συνεδρίαση, ο Πρόεδρος της Ομοσπονδίας Συλλόγων Ωρωπού, κος Γ.  
Παναγόπουλος, στην τοποθέτησή του, αναφέρθηκε και ο ίδιος στην ακατάλληλη 
χωροθέτηση του ΧΥΤΒΕΑ Τανάγρας για τους εξής λόγους: Ι) Επειδή παραβιάστηκαν οι 
αποφάσεις του Συμβουλίου της Επικρατείας που επιβάλλουν την άμεση απορρύπανση  της 
λεκάνης απορροής του Ασωπού καθώς και την απαγόρευση της περαιτέρω επιβάρυνσής 
του από νέα βιομηχανική δραστηριότητα εφόσον δεν προηγηθεί η απορρύπανσή του 
και  ΙΙ).Επειδή μεσολάβησε αυθαίρετη αναβάθμιση του ΧΥΤΒΕΑ Τανάγρας από τοπικής  
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εμβέλειας υποδομή σε εγκατάσταση που θα δέχεται απροσδιόριστες ποσότητες επικίνδυνων 

βιομηχανικών αποβλήτων από όλη την Επικράτεια. Στην συνέχεια, μας μεταφέρθηκε ότι ο 
Πρόεδρος της Ομοσπονδίας αναφέρθηκε στην διαχρονική διακινδύνευση της Δημόσιας 
Υγείας από την μόνιμη και ανεξέλεγκτη βιομηχανική ρύπανση, ενώ καυτηρίασε την 
τοποθέτηση του εκπροσώπου του Υπουργείου Περιβάλλοντος αρμόδιου για την αδειοδότηση 
του ΧΥΤΒΕΑ, ο οποίος δήλωσε ότι ακόμη και εάν διαρρεύσουν τα τοξικά απόβλητα από τον 
ΧΥΤΒΕΑ, το χώμα της περιοχής είναι «κατάλληλο» για να τα συγκρατήσει….! 

Από ότι φάνηκε στην ανωτέρω αναφερόμενη συζήτηση, τόσο οι αιρετοί της Περιφέρειας 
Στερεάς Ελλάδας, όσο και το Δημοτικό Συμβούλιο Τανάγρας, μαζί με τους φορείς των 
κατοίκων της ευρύτερης περιοχής, ουδέποτε έδωσαν την συγκατάθεσή τους για τον 
συγκεκριμένο σχεδιασμό, ενώ, σε καμία περίπτωση δεν τηρήθηκαν οι προϋποθέσεις της 
κοινοτικής και ελληνικής νομοθεσίας, που επιβάλλουν, ανάλογοι σχεδιασμοί με κρίσιμο 
περιβαλλοντικό αποτύπωμα και με σοβαρές ανθρωπογενείς επιπτώσεις, να συζητούνται 
διεξοδικά με το κοινό, να συναποφασίζονται με την τοπική κοινωνία και να έχουν την πλήρη 
αποδοχή τους, προκειμένου να υλοποιηθούν, προϋποθέσεις οι οποίες στην περίπτωση του 
παραπάνω ΧΥΤΒΕΑ δεν εφαρμόστηκαν… 

Τέλος, πληροφορηθήκαμε από τους ανωτέρω εκπροσώπους τοπικών παραγόντων και 
φορέων ότι, μετά από αυτοψία της Πολεοδομίας του Δήμου Θηβαίων που 
πραγματοποιήθηκε στις 25.04.24 στον χώρο του ΧΥΤΒΕΑ Τανάγρας, διαπιστώθηκε ότι η 
εκσκαφή του κελιού ταφής της επικίνδυνης αλατώδης σκωρίας που πραγματοποιήθηκε 
μέχρι την διακοπή των εν λόγω εργασιών, έχει σημαντικά τροποποιηθεί τόσο σε διαστάσεις 
όσο και σε βάθος, καταστρατηγώντας, έτσι, την οικοδομική Άδεια, τις κατασκευαστικές 
προβλέψεις αλλά κυρίως, τις προβλέψεις της απόφασης έγκρισης των περιβαλλοντικών 
όρων. 

Αφού λάβετε υπόψη τα όσα σας εξέθεσα παραπάνω, καθώς και τα παρακάτω συνημμένα, 
σας παρακαλώ, να τα εξετάσετε και να αποφανθείτε σχετικά.                                 

 

 

O Αναφέρων Βουλευτής 

 
 
ΒΙΛΙΑΡΔΟΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ 
 
 
 
 
 
 
 
 
__________________________________________________________________________ 
Επισυνάπτονται: Αλληλογραφία με την Δ/νση Υπηρεσίας Δόμησης του Δήμου Θηβαίων & ενημερωτικό 

φυλλάδιο που τέθηκε υπόψη μας σχετικά με την προβληματικότητα των όρων λειτουργίας 

του ΧΥΤΒΕΑ Τανάγρας 



Σελίδα 3 από 8 

 

 



Σελίδα 4 από 8 

 

 

 

 
 

 



Σελίδα 5 από 8 

 

 

 

 

 

 
 



Σελίδα 6 από 8 

 

 

 

 

 
 



Σελίδα 7 από 8 

 

 

 



Σελίδα 8 από 8 

 

 

 

 

 

 




